

#096

於亞太區認可經濟營運商計劃準認證工作坊介紹AEO iPASS

Introducing AEO iPASS at Pre-accreditation Workshop on AEO Programmes for the Asia-Pacific Region





▶ 海關貿易關係及公共傳訊科人員在亞太區認可經濟營運商計劃準認證工作坊期間向在場人士介紹網上自我評估工具AEO iPASS。
Officer from Office of Trade Relations and Public Communication introduced the online self-assessment tool - AEO iPASS - during Pre-accreditation Workshop on AEO Programmes for the Asia-Pacific Region.

通過與世界海關組織合作,香港海關於本年3月17日在亞太區認可經濟營運商計劃準認證工作坊期間舉辦了一場簡介會,向在場的亞太區代表及世界海關組織AEO專家介紹了AEO iPASS (自我評估)的特點和使用方法。AEO iPASS 是香港海關就AEO計劃推出的網上自我評估工具,目的是讓有意成為香港 AEO 的公司,透過操作簡單的網上自我評估,迅速地了解公司的供應鏈安全水平及是否具備申請成為 AEO 的條件。

In collaboration with the WCO, Hong Kong Customs hosted a sharing session to introduce AEO iPASS during the Pre-accreditation Workshop on AEO Programmes for the Asia-Pacific Region on 17 March 2025. Officers from Hong Kong Customs introduced the features and usage of AEO iPASS. AEO iPASS is an online self-assessment tool launched by Hong Kong Customs under the AEO Programme. It enables company which is interested to become a Hong Kong AEO to perform a quick and simple self-assessment on its supply chain security levels to test its readiness for applying the AEO status.



